
Záznam 

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2022/2023, ktoré sa konalo 
vo štvrtok 30.3.2023 o 8:30 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (18 členov AS; po treťom bode: 17 členov; po piatom bode: 
16 členov) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 
šiestom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026. Predsedníčka AS navrhla nasledujúci 
program: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Schválenie overovateľov zápisu. 
3. Návrh Smernice č. 1/2023 Štatút Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline. 
4. Návrh Rokovacieho poriadku Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline. 
5. Návrh Výročnej správy o činnosti SvF za rok 2022. 
6. Potvrdenie mandátu zástupcu Stavebnej fakulty UNIZA v Rade vysokých škôl SR na 

nové funkčné obdobie. 
7. Návrh dodatku č.3 k smernici č. 1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty UNIZA. 
8. Rôzne. 

Hlasovanie o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 18 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing. arch. Zuzanu Grúňovú, 
PhD. a Bc. Mateja Prišča, ktorí s návrhom súhlasili. 

Hlasovanie za overovateľov zápisu: 

 Ing. arch. Zuzana Grúňová, PhD. ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Bc. Matej Prišč  ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

AD 3) Návrh Smernice č. 1/2023 Štatút Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline. 

Návrh Smernice č. 1/2023 predložil dekan SvF prof. Ing. Marián Drusa, PhD. a zároveň objasnil 
štruktúru a jednotlivé paragrafy štatútu. Následne predseda legislatívnej komisie Ing. Filip 
Gago, PhD. informoval o zapracovaní pripomienok Legislatívnej komisie AS a právneho 
oddelenia UNIZA. 

Diskusia k bodu 3: 

Ing. Zuzana Papánová, PhD. položila otázku, či je Štatút Stavebnej fakulty informačný alebo 
právny dokument? Dekan: Štatút má právny charakter a podľa Smernice 236 je povinnosť 
dekana do 3 mesiacov predložiť Štatút fakulty. 



prof. Ing Martin Decký, PhD. navrhol zmenu paragrafu 2 odsek 2 Poslanie a pôsobnosť fakulty. 
Navrhuje, aby fráza „environmentálnych aspektov“ bola zmenená na „environmentálneho 
inžinierstva, inteligentných miest a regiónov“.  

Hlasovanie o zmene paragrafu 2 odsek 2: 

Hlasovanie: ZA: 10 Proti: 1 Zdržal sa: 7 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

Odchod člena AS SvF UNIZA. Aktuálny počet senátorov: 17. 

Ing. Jakub Chromčák, PhD. navrhol zmeniť „po vyjadrení“ na „po súhlase“ v paragrafe 5 odsek 
2. Pracoviská fakulty, ich zriadenie, zlúčenie, splynutie, rozdelenie alebo zrušenie vykonáva 
dekan fakulty po vyjadrení sa Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v 
Žiline (ďalej „AS SvF UNIZA“).  

Nedá sa tejto požiadavke vyhovieť, pretože tento bod je podriadený zákonu SR, v ktorom sú 
aj takéto nedokonalosti a museli sa prebrať. 

Ing. Štefan Šedivý, PhD. informoval o priebehu schvaľovania Štatútov ostatných fakúlt 
v akademickom senáte univerzity. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová podľa §13f Pôsobnosť akademického senátu fakulty 
odsek 1 písmeno a) Štatútu UNIZA dala hlasovať o schválenie Smernice č. 1/2023 Štatút SvF 
UNIZA: 

Hlasovanie: ZA: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

AD 4) Návrh Rokovacieho poriadku Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 
univerzity v Žiline. 

Návrh Rokovacieho poriadku AS, ktorý spracovala legislatívna komisia AS 
predložila predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. spolu s predsedom 
legislatívnej komisie Ing. Filipom Gagom, PhD. informovala členov AS SvF UNIZA o podstatných 
zmenách v Rokovacom poriadku. V rámci diskusie k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová podľa §13f Pôsobnosť akademického senátu fakulty 
odsek 1 písmeno b) Štatútu UNIZA dala hlasovať o schválenie  Rokovacieho poriadku AS SvF: 

Hlasovanie: ZA: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

AD 5) Návrh Výročnej správy o činnosti SvF za rok 2022. 

Návrh Výročnej správy o činnosti predložil dekan SvF prof. Ing Marián Drusa, PhD. V diskusii 
bolo položených viacero pripomienok na formálne úpravy, opravy a doplnenia výstupov. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová dala hlasovať o schválenie Výročnej správy 
o činnosti SvF za rok 2022: 

Hlasovanie: ZA: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

Odchod člena AS SvF UNIZA. Aktuálny počet senátorov: 16. 



AD 6) Potvrdenie mandátu zástupcu Stavebnej fakulty UNIZA v Rade vysokých škôl SR na 
nové funkčné obdobie. 

V súvislosti s blížiacim sa koncom funkčného obdobia RVŠ SR (31.5.2023) bol AS vyzvaný na 
uskutočnenie voľby nového zástupcu do RVŠ SR  pre funkčné obdobie od 1.6.2023 do 
31.5.2027. V prípade, že AS fakulty zvolil svojho zástupcu v priebehu funkčného obdobia a jeho 
mandát trvá aj naďalej, AS potvrdí mandát svojho zástupcu v rade na ďalšie funkčné obdobie, 
ak takúto pôsobnosť má. Zástupca fakulty do RVŠ Ing. Jakub Chromčák PhD. bol zvolený na 
1. zasadnutí AS SvF vo FO 2022-2026 a súhlasí s pokračovaním mandátu.  

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla hlasovať o potvrdení mandátu zástupcu SvF 
aklamačne.  

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová podľa §13f Pôsobnosť akademického senátu fakulty 
odsek 1 písmeno k) Štatútu UNIZA dala hlasovať o potvrdenie mandátu zástupcu SvF Ing. 
Jakuba Chromčáka PhD. v RVŠ SR: 

Hlasovanie: ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

AD 7) Návrh dodatku č.3 k smernici č. 1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty 
UNIZA. 

Dodatok k Organizačnému poriadku predkložil dekan SvF prof. Ing Marián Drusa, PhD. 
Informoval o budúcich personálnych stavoch na fakulte. V diskusii bola položená pripomienka 
Ing. arch. Grúňovej, PhD. ohľadom zjednotenia smerníc UNIZA na obsadzovanie funkčných 
miest profesorov a docentov a zásad výberového konania a zákona o VŠ. Funkčný docent 
môže ostať na funkčnom mieste docenta bez akéhokoľvek titulu.  

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová dala hlasovať o návrhu dodatku č.3 k Smernici č. 
1/2021: 

Hlasovanie: ZA: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

AD 8) Rôzne 

V diskusii k rôznemu: 

Ing. Šedivý, PhD. informoval o príprave volieb do AS UNIZA. 

Legislatívna komisia pripraví úpravu Zásad volieb do senátu v zmysle zákona o VŠ a nových 
štatútov UNIZA a SvF. 

Na otázku Ing. Šedivého, PhD. o počte prihlášok na štúdium na budúci akademický rok 
informovala prodekanka doc. Kúdelčiková. 

Ing. Papánová, PhD. dala podnet na možnosť zreálnenia počtov študentov v št. skupinách 
v prvom ročníku pre potreby zostavovania rozvrhov najmä v zimnom semestri. 

Predsedníčka AS poďakovala členom senátu za aktívnu účasť na rokovaní. 

 



V Žiline 30.3.2023 

Prílohy 

Prezenčná listina. 

  

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD .............................. 

 

Overovatelia: Ing. arch. Zuzana Grúňová, PhD. .............................. 

 Bc. Matej Prišč .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


